
 
 

Van:   
Verzonden: vrijdag 17 februari 2023 15:29 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: FW: storingen Stedin 
 

 
Geachte gemeenteraad, 
 
Deze mail stuurde ik u eerder (op 17 januari 2023). Daarbij heb ik vergeten de aanhef ‘geachte 
raadsleden’ op te nemen. Na contact met een griffiemedewerker stuur ik deze mail. 
 
Ter aanvulling op mijn vragen (zie onderstaand) nog een aantal sopecifieke vragen aan de 
gemeenteraad: 

- De gemeente heeft plannen voor de ontwikkeling en bouw van 200 woningen in Maarssen-
Dorp. 

- Is dat echter wel haalbaar gezien de slechte kwaliteit en huidige belasting van het door 
Stedin slecht onderhouden netwerk. 

- Laat de slechte staat van het netwerk een toename van 200 extra gebruikers wel toe? 
 
Op een brief aan de directeur van Stedin mbt het grote aantal stroomstroringen; zelfde vragen als 
verderop in de mail zijn opgenomen, is tot op heden geen antwoord gekomen! 
 
Op verzoek geef ik aan dat ik er geen bezwaar tegen heb als de inhoud van de mail openbaar wordt 
gemaakt, echter zonder vermelding van mijn adresgegevens, mailadres of mijn mobiele 
telefoonnummer. 
 
Verneem graag uw reactie. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Paul Driehuis 
   
Van:   
Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 11:39 
Aan: Info, Gemeente Stichtsevecht <info@stichtsevecht.nl>; Bestuurssecretariaat 
<Bestuurssecretariaat@stichtsevecht.nl>; Griffie, Gemeente Stichtse Vecht 
<griffie@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: Storingen Stedin 

  

  
Geachte mevrouw, heer, 
  
Deze mail stuur ik aan de gemeente omdat er nu weer een stroomstoring in met postcodegebied 
3600-3605 is. Alweer. 1 maand geleden was de vorige. Op vrijdagavond 16 december. 
  
In de afgelopen jaren zijn er in de genoemde postcodegebieden met grote regelmaat 
stroomstoringen die soms meer dan 10 uur duurt!! 
  
Volstrekt onacceptabel. Duizenden en duizenden huishoudens telkens zonder stroom.  
  



Contact met Stedin verloopt telkens frustrerend. Aardig, maar nooit een antwoord op de vraag wat 
er aan de hand is en wat er aan gedaan wordt om die storingen structureel aan te pakken. 
  
De enige informatie is dat het netwerk verouderd is (hoor ik al 7 jaar). Nieuw is de mededeling dat er 
wel geld is, maar geen mankracht. Komt dat handig uit. We willen wel maar kunnen nu niet. 
Zo kom je overal mee weg.  
  
Gezien de ernst van de jarenlange uitzichtloze situatie richt ik mij blik op de gemeente. Het wordt tijd 
dat de gemeente, als volksvertegenwoordiger het gesprek aangaat met de Stedin en 
inwoners/bedrijven hoe aan die situatie een eind komt.  
Concreet: 
  

- Wat is er echt aan de hand? 

- Hoe vaak zijn er storingen geweest?  
- Waar waren die in Stichtse Vecht? 

- Welk beeld geeft dat? 

- Wat is er al aan gedaan? 

- Hoe lang is de situatie al bekend? 

- Wat gaat er aan gebeuren? 

- Is in kaart gebracht hoe slecht de situatie is? Waar zitten de knelpunten? 

- Is er een concreet plan van aanpak? 

- Wel geld, geen mankracht is nu wel een erg goedkope uitweg? 

- Laat de gemeente Stichtse Vecht de inwoners in de koud zitten? 

- Wat doet het college aan de situatie 

- Wat doet de gemeenteraad aan de situatie? 

- Wanneer komen er oplossingen? 

- Wanneer volgt er duidelijk informatie naar de inwoners over de problemen met het 
netwerk? 

  
Verneem graag op korte termijn een reactie en vooral ACTIE!! 
  
Met vriendelijke groet, 
  
P. Driehuis 

 

 

-   
  

  
 




